
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde d. 6-12 2019. 
Tilstede: Hans Herman, Peter, Pernille og Karina 
Referant: Karina 
 

1. Godkendelse af referat. 
Referat godkendt 

 

2. Økonomi:  
Der er et estimeret underskud på klubbens budget på ca. 20000,- 
Følgende har haft indvirkning på budget: 
En del tomme bokse, der er i øjeblikket en ledig boks. 
Underskud på Hippoaden cirka 22000,-( Årsag vejrlig på stævnedag) 
Sygdom hos staldpersonale. 
Betaling til vikar for staldpersonale i nov. og dec. 
 
Der mangler stadig betaling af el, vand og olie til stalden, forventet beløb 75000,- 
 
Stalden har giver en indtægt på cirka 480000,-, svarende til 30 bokse. 
Julemiddag gik i 0, godt arrangement. 
 

3. Der skulle være afholdt kaffemøde med Bjarne, men det er udsat. 
 

4. Generalforsamling: Afholdes den 20-2 2020  –  skal offentliggøres 4 uger før, senest d. 23-1 2020. 
Forslag til generalforsamlingen skal modtages af bestyrelsen senest d. 31-12 2020. 
 
Generalforsamlingen er tilgængelig for klubbens medlemmer. 
 

5. Orientering fra formand. 
 

Der er kommet flere medlemmer. 

Indkomne breve: 

Samarbejde med Riders 1-st, hvilket betyder der vil blive fremsendt spørgeskemaer, ang. 

arrangementer og til klubbens medlemmer. 

Klubben er bundet i gratisperioden der er 2-3 år. 

 

Der skal indberettes medlemstal til kommune, DRF og DGI i nærmeste fremtid. 

 

Certificeringerne skal opdateres. 

 

På  distriktsbestyrelsesmødet var emnet oppe omkring profilering af kæphesteridning. 

 

Stævneryttere kan nu efteranmelde på GO. Efteranmeldelsen koster 40 kr. 



 
 

Rytterlicens kommer i fremtiden til at gælde i et år, fra den dato den udstedes. 

 
Evt.: Gavelister i forbindelse med ranglistervindere. 
         Æresmedlemmer. 
         Skulderklapspokal 
          
 
Næste møde afholdes i Tutten d. 8-1 2020 kl 17.  

 

 
 
 

 


